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Je raadt het nooit
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Ik ben uit sociaal gevoel de politiek ingegaan 
Ik wil iets kunnen betekenen voor de medemens. Dat is 
me met de paplepel ingegeven. Ik zit dan ook voor iedere 
inwoner in de raad, maar de sociale portefeuille heeft mijn 
speciale belangstelling. Iedereen moet mee kunnen doen 
aan de samenleving vind ik. Ik wil de extra arm zijn om 
mensen te ondersteunen. Waar het nodig is, daar zal ik voor 
ze knokken. En als mensen voorzieningen misbruiken dan 
raakt me dat écht diep. Als iemand ergens mee zit dan help 
ik die persoon graag verder. Niet door het uit te voeren maar 
ik breng dan partijen graag bij elkaar. De oplossing gaat mij 
niet aan.

Doorpakken en je niet verliezen in oude discussies
Ik steek meer dan twintig uur per week in het 
raadswerk. Raadswerk vraagt veel energie en soms 
incasseringsvermogen. Natuurlijk ben ik het niet altijd 
eens met wat er besloten wordt. Maar de meerderheid van 
stemmen geeft de doorslag, dat is de democratie. Soms 
moet je doorpakken en je niet verliezen in oude discussies.

Trots
Sinds kort bieden wij als raad onderwijsprogramma’s 
aan, zodat leerlingen en studenten kunnen leren hoe 
beslissingen worden genomen in de gemeente. Hier heb ik 
mij jaren hard voor gemaakt en ik vind het geweldig dat dit 
nu is opgezet. Een ander punt waar ik toch wel trots op ben, 
is dat ik laatst een raadsvergadering heb mogen voorzitten. 
Bijzonder hieraan is dat de Eemshaven+ op de agenda 
stond. Het onderwerp waarom ik destijds in deze gemeente 
ben komen wonen. 

Een plek om te koesteren
Noordpolderzijl vind ik een plek om te koesteren. Maar ook 
met Warffum heb ik iets speciaals. Daar ligt een belangrijk 
deel van mijn leven. Het weidse maakt dit gebied echt 

bijzonder. En de Groningers zijn recht voor de raap. Je 
weet wat je eraan hebt. Die eigenschap heb ik van harte 
overgenomen. Een Groninger is betrouwbaar en daar houd 
ik van. 

Het voordeel van een lokale partij
Ik vind het pijnlijk om te zien dat de mensen hier het 
vertrouwen in de politiek verliezen. Ik ben bewust lid van 
een lokale partij. Mensen zullen mij nooit afrekenen op wat 
er in Den Haag gebeurt of wordt besloten. Als lokale partij 
ben je bij iedere landelijke partij welkom als je wat hebt. Er 
gaan meer deuren voor je open. Dat is denk ik nu ook de 
verklaring voor het succes van lokale partijen. Ik zie mijzelf 
als verbindingsofficier tussen de partijen in de raad. Zowel 
binnen de coalitie als met de oppositie. Ik ben gericht op de 
samenwerking en heb  belangstelling voor wat er bij de rest 
leeft. Ik ben veel aan het koffiedrinken zeg maar. 

Mijn levenservaring neem ik mee
Ik heb veel levenservaring en in mijn leven de nodige 
klappen gehad. Ik zie in veel dingen de betrekkelijkheid en 
heb leren relativeren. Naast mijn raadslidmaatschap ben 
ik nog bestuurslid van een VVE. Verder ben ik met alles 
gestopt zodat ik geen belangenverstrengeling heb.

Dag, mijn naam is Rose-Marie Zuidema. Sinds 2010 zit 
ik in de gemeenteraad. Toen ik startte was dat nog in de 
gemeente Eemsmond. Ik woon in Uithuizen en ben sinds 
2016 weduwe. Met het overlijden van mijn man ben ik mijn 
praatpaal en spiegel wel kwijt. Dat je even kunt spiegelen 
is wel waardevol in de politiek. Ik ben geboren in 1950 
en ben er blij mee dat ik nog zo mag meedraaien in de 
maatschappij. En zolang ik het kan volhouden ga ik graag 
naar Gran Canaria. Heerlijk!

De politiek verhardt
De meningen die je hoort zijn tegenwoordig niet meer altijd 
even respectvol. De maatschappij wordt individueler. Dat 
merk ik persoonlijk ook wel aan de manier waarop je soms 
wordt benaderd. Want het gebeurt natuurlijk wel eens 
dat mensen raadsleden persoonlijk aanspreken op keuzes 
die in de raad worden gemaakt. Dat gaat niet altijd even 
genuanceerd. Maar dat kan ik heel best van me af laten 
rollen. Ik vind het raadslidmaatschap nog altijd een prachtig 
vak.

Een gemeenteraad wordt door de inwoners van een 
gemeente gekozen en is het hoogste bestuursorgaan 
in de gemeente. De gemeenteraad geeft aan wat er in 
een gemeente moet gebeuren en ziet toe op het werk 
van de burgemeester en wethouders. De raad van Het 
Hogeland bestaat uit 29 raadsleden. Maar wie zijn zij? 
Wat drijft hen om raadslid te zijn? En wie is eigenlijk 
de mens achter de lokale politicus? Je raadt het nooit!

‘Iets kunnen betekenen 
voor de medemens is 
me met de paplepel 
ingegeven’


